
 

Ja sam izabrala primjer dorađene slike Cameron Diaz koja je nedavno bila postavljena na 

Instagram. Izabrala sam ovaj primjer jer sam odrasla misleći da je ona prirodno prekrasna 

žena. Zbog nerealnih standarda ljepote, izričito kod žena, slike na Instagramu se 

photoshopiraju te provlače kroz razne filtere da postignu ,,standard instagram ljepote.” Tako 

se, u današnjem svijetu, slike toliko izmjenjuju i uređuju da se kod nekih ne može niti 

prepoznati original. Kod drugih, kao kod mojeg primjera, se već prekrasne žene izmjenjuju 

samo da bi dosegle taj nerealan standard koji im današnje društvo postavlja. Kroz cijeli život 

sam idealizirala Cameron Diaz i htjela izgledati prekrasno kao što ona prirodno izgleda, ali s 

ovim photoshopom i filterima se taj ideal toliko pomaknuo da se ni ona, niti nitko drugi, ne 

smatra dovoljno lijepim. Ljudima se javljaju kompleksi jer nikada neće postići taj izmjenjeni 

standard koji se od njih očekuje i jednostavno se nikada neće osjećati kao da su dovoljni. 

Mislim da ovaj primjer savršeno prikazuje kako se prirodno prekrasna žena postavlja pod 

toliki pritisak da dosegne nešto nedoseživo te se predstavlja kao nedovoljna u očima mnogih  

toliko da se smanjuje ljudska vrijednost kroz taj čin izmjenjivanja i dorađivanja fotografija. 


